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CONCEPT Verslag van de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van 
de vereniging Rijswijkse Golfclub en de Algemene Vergadering van 
Certificaathouders van de B.V. Golfbaan Rijswijk, gehouden op  
25 oktober 2021- Rijswijkse Golfclub, Delftweg 59 te Rijswijk.  
 

 
Bestuur: 
dhr. F.G. Wijnstra (Folkert)      voorzitter (t/m agendapunt 7) 
mw. G.M. Wesselingh-Schroots (Dieck) secretaris 
dhr. A. Groenendijk (Aart)       penningmeester 
dhr. S.H.B. van Schaik (Steef)     lid golfbaan zaken 
mw. R.A.M. Vissers (Renée)      lid juridische zaken  
dhr. J. Krul (Hans)       voorzitter (vanaf agendapunt 8) 
mw. H. Verboom (Hetty)       lid golfsport zaken (vanaf heden) 
 
Manager: 
dhr. B. Knaap (Bob) 
 
Afwezig met kennisgeving: 
- 
 
Verslag 
mw. U. Smeele - Notuleren Leiden 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 
deze vergadering, in het bijzonder het erelid de heer Eddy Jonkers de Both en de leden van 
verdiensten. Het is prettig dat, na de coronamaatregelen, de vergadering vandaag weer in 
het clubgebouw kan plaatsvinden.   
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van Peter Wolters. De vergadering neemt een 
moment stilte in acht om hem te gedenken.  
 
Er zijn 45 certificaathouders, 9 niet-certificaathouders en 4 businessclubleden aanwezig. 
Voorts zijn 3 machtigingen ontvangen. De agenda wordt vastgesteld.  
 
2. Notulen 21 juni 2021 RGC/BV 
Tekstueel en naar aanleiding van de notulen zijn er geen opmerkingen. De notulen worden 
goedgekeurd en vastgesteld.  
 
3. Ingekomen stukken 
De secretaris laat weten dat er vier ingekomen stukken zijn.  
- Erelid Aart Hoekert heeft een bericht van verhindering gestuurd.  
- Rob Lelieveld heeft zich afgemeld.  
- Katja en Hans van der Klaauw hebben per e-mail vragen gesteld.  
- Hans Versteegen heeft per e-mail vragen gesteld.  
De vragen zijn deels al beantwoord per e-mail en de overige zaken komen vanavond ter 
sprake.  
 
4. Mededelingen van het bestuur 
Corona  
De clubleden hebben zich flexibel opgesteld. Voor de horeca was het een lastige periode. De 
impact van de maatregelen op de cijfers zijn nog niet te overzien.  
 
Erfpacht 
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De gemeente is bereid om te onderhandelen over de erfpacht. De nieuwe prijsafspraak zal 
medio 2023 ingaan. De baan is getaxeerd in opdracht van de gemeente. Op 1 november a.s. 
is het vervolggesprek.  
 
Golfsport 
Onlangs heeft de Zaanse Golf Club de samenwerking v.w.b. Fabulous Golf beëindigd. 
Golfclub Capelle, Golfclub Kleiburg en de Rijswijkse Golfclub hebben laten weten wel door te 
willen gaan. Golfclub Kleiburg had in de afgelopen periode de condities aangepast, maar dat 
zal besproken worden. Met de Samenwerkende Golfclubs West-Nederland (SGWN) is 
overeengekomen, dat leden die een contributie van ongeveer € 850 betalen komend jaar van 
de kortingsregeling (introductietarief) gebruik kunnen maken. Volgend jaar zal het convenant 
opnieuw besproken worden. 
 
De baan: 
De heer Steef van Schaik geeft een update over de baan. De verbeteringen in 2021 waren 
de renovatie van de greenside bunkers, de aanpak van bomen, een proef met wilde bloemen 
en een update van het verbeterplan in samenwerking met De Ridder. 
 
De bunkers hebben een nieuw drainagesysteem gekregen en ander zand, dat het water 
beter doorlaat. Daarnaast zijn sommige bunkers verkleind en beter zichtbaar gemaakt. Er 
zijn ongeveer 70 bomen gekapt omdat die een slechte invloed hadden op de kwaliteit van de 
naastgelegen tees. Binnenkort worden de stronken weggehaald en zullen enkele nieuwe 
bomen worden geplant. De plannen voor 2022 worden nu gemaakt en zijn afhankelijk van de 
financiële situatie.  
 
Een van de aanwezigen vraagt of overwogen wordt om de paden uit te breiden. De heer 
Van Schaik bevestigt dat de uitbreiding op de wensenlijst staat. De suggestie wordt gedaan 
om te kijken naar meerbomenplanten.nl van een partij die bomen rooit en herplaatst.  
 
Jack Baldewsingh vraagt waarom de gele palen worden weggehaald. Dat wordt gedaan 
omdat de golfregels zijn veranderd, legt de heer Van Schaik uit. Het advies is om voor alle 
hindernissen alleen rode palen te gebruiken.  
 
5. Werkgroep 2.0 
De voorzitter geeft een korte toelichting op de RGC 2.0. De visie en missie voor de 
ledenbaan blijven onveranderd. Het doel is het behoud van leden en een beperkte groei te 
realiseren. De werkgroep heeft advies uitgebracht. Het bestuur stelt voor om per 2022 de 
lidmaatschappen aan te passen. De exploitatie van de baan is gebaseerd op de 
basiscontributie van € 1.200. Ruim dertig procent van de leden speelt inmiddels 9 holes.  
 
5a. Voorstel lidmaatschapsvormen 2022 (in het document zijn de aanpassingen geel) 
Naast de huidige vier lidmaatschappen, komen er twee bij. De belangrijkste wijzigingen zijn: 
- Een 50 x18 holes of 100 x 9 holes lidmaatschap met beperkt spelen (kolom 3, pilot) 
- Onbeperkt spelen lidmaatschap, voor een beperkt aantal nieuwe leden (kolom 4) 
- Investeringsbijdrage maximeren: 

o 6x € 400 voor nieuwe leden 
o 10x € 250 voor huidige leden 

 
Bij de lidmaatschappen is rekening gehouden met de obligatielening. Aan alle nieuwe leden 
zal eenmalig entreegeld worden gevraagd. Het entreegeld en de investeringsbijdrage zullen 
worden gereserveerd voor het afbetalen van de obligaties aan ex-leden. Voor de huidige 
leden met een obligatielening van € 4.000 is het de intentie dat hun obligatie op een later 
moment teruggebracht wordt tot € 2.750. In ieder geval als de hypotheek is afbetaald. 
Upgraden van een lidmaatschap kan met bijbetalen, maar downgraden kan nog niet worden 
toegezegd.  
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Rob Nout vraagt naar het einde van de looptijd van de hypotheek van het pand. Dat is over 
twee jaar en gaat om € 80.000 per jaar.  
 
Ans de Graaf mist de categorie 80-plussers. De secretaris geeft aan dat de oudere leden 
vanaf het jaar nadat men 81 is geworden een lager bedrag aan contributie betalen, omdat 
die al zoveel hebben bijgedragen aan de RGC en minder van de baan gebruik maken. Het 
bedrag ligt tussen de € 600 en € 1.000 afhankelijk van de leeftijd.  
 
Rob Roelvink merkt op dat tussen de nieuwe lidmaatschappen (kolom 3 en 4) slechts € 250 
verschil zit, dus dat de nieuwe leden waarschijnlijk vaker voor het onbeperkt spelen zullen 
kiezen. De voorzitter legt uit dat daarom een maximumaantal nieuwe leden geldt.  
 
De heer Iverus heeft de indruk dat ieder lid een eigen tarief heeft en stelt voor dat te 
koppelen aan het speelgedrag. Uitgelegd wordt dat de meeste leden een lidmaatschap voor 
onbeperkt spelen hebben (kolom 5 en 6).  
 
Hans Versteegen vraagt of nieuwe leden een obligatie kunnen overnemen van andere leden. 
Dat kan, mits het bestuur daarmee instemt. 
 
Hans van de Klaauw spreekt de waardering uit voor de werkgroep en vraagt naar de balans 
van de lidmaatschappen. De aantallen zijn bekend. De meeste leden hebben een onbeperkt 
spelen lidmaatschap (kolom 5 en 6). Dat is ook het landelijk beeld en wordt ieder jaar 
getoetst. De nieuwe lidmaatschappen zijn gemaakt vanwege de vraag uit de markt. Het 
secretariaat beschikt over een databestand met informatie over het speelgedrag. Het is 
mogelijk om per lid het aantal wedstrijden en een het aantal holes bij te houden. 
 
Rob Nout vraagt naar de nieuwe lidmaatschappen. De voorzitter licht toe dat het nieuwe 
leden zijn. Het onbeperkt spelen betekent niet onbeperkt boeken. Een lid mag onbeperkt 
spelen, mits de tijd beschikbaar is. Daarom is niet gekozen voor het woord speelrecht.  
Een business lid heeft een individuele overeenkomst en is daarom niet in het schema 
opgenomen. De heer Iverus rekent voor dat ieder lid ongeveer 45 rondes kan lopen. De term 
algemeen lidmaatschap dekt de lading beter dan onbeperkt spelen. Bob Knaap meldt dat 
daarom het maximumaantal leden geldt en indien nodig een ledenstop van toepassing is. De 
verwachting is dat veel nieuwe leden voor een lidmaatschap met beperkt spelen (kolom 3) 
zullen kiezen. De aanwezigen spreken af dat ook voor de pilot (kolom 3) een maximumaantal 
nieuwe leden zal gelden. Het Bestuur geeft aan de ontwikkelingen van de diverse 
lidmaatschappen nauwlettend te zullen volgen waarbij als belangrijkste ijkpunten gelden de 
financiële gezondheid van de RGC en voldoende speelmogelijkheden voor de leden.   
 
De aanwezigen stemmen in met het voorstel voor de aanpassing van de lidmaatschappen 
door de groene kaartjes op te steken.   
 
5b. Baanbezetting en Gebruik van de baan/starttijden 
RGC heeft een drukbezette baan. Op de baan worden ongeveer 42.000 rondes gespeeld, 
waarvan 35.000 door leden. De bezettingsgraad is hoog, ook landelijk gezien. Veel leden 
hebben moeite om starttijden te boeken. De trend is dat meer mensen 9 holes willen spelen, 
de huidige opzet voldoet aan die behoefte en levert extra starttijden op. In de coronatijd is 
het start-interval veranderd van 6 naar 8 minuten. Dat blijft zo omdat de doorloop sterk 
verbeterd is, maar heeft wel het aantal starttijden verminderd. Om de starttijden eerlijk te 
verdelen is mag men maximaal twee reserveringen actief hebben. De medespelers moeten 
daarbij ook vermeld worden. De wedstrijden tellen niet mee met het aantal reserveringen. 
Om het boeken van starttijden te verbeteren is een plan van aanpak opgesteld. De leden 
zullen persoonlijk aangesproken worden als zij bijvoorbeeld veel starttijden annuleren.  
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Mogelijk volgen extra aanpassingen om beschikbaarheid van starttijden te verbeteren, zoals 
het samenvoegen van de damesdag en de herendag, 2-ballen aanvullen tot 3- of 4-ballen, 
tweemaal 9 holes boeken op dezelfde dag, groepjes faciliteren met vaste tijd of de 
inschrijving voor de ledendagen meetellen als boeking.  
 
De heer Iverus vraagt hoe hij kan aangeven dat hij bereid is om samen te spelen. Daar wordt 
momenteel over nagedacht.  
  
Rob Roelvink vraagt wat de favoriete tijd is om te spelen. Als het doel is om meer 
verschillende mensen op de baan te laten spelen, kan aan leden die meer dan gemiddeld 
willen spelen, misschien worden aangeboden om dan om half 5 te spelen. De heer 
Van Schaik bemerkt weinig bereidheid van leden om rekening te houden met anderen. Op 
de dag zelf zijn vaak nog starttijden beschikbaar voor bijvoorbeeld leden die al 2 starttijden 
hebben geboekt.  
 
Het samenvoegen van de heren- en damesdag wordt besproken. Volgens een van de 
aanwezigen is samen spelen op woensdag niet mogelijk, omdat er al 50 tot 60 heren zijn. Op 
woensdag is de baan gewoon vol. Er volgt een discussie. Tineke van den Hoek (voorzitter 
van de damescommissie) heeft vernomen dat wordt gezegd, dat het aantal dames 
vermindert, maar er is nog steeds een vaste groep van 30 dames per week. De dames willen 
graag de sfeer van de damesdag behouden. De dames spelen op dinsdagochtend en 
daarna zijn de tijden vrij voor andere leden. Op de woensdag geldt hetzelfde voor de heren. 
Dat geeft juist flexibiliteit. Op dinsdag is de baanbezetting niet goed.  Chris van Ede is 
voorzitter van de herencommissie en wil graag meedenken hoe de bezetting geoptimaliseerd 
kan worden. Het plan is om komend jaar een proef te doen. Kees Meeuwisse speelt met de 
heren op woensdag. Hij zegt dat wanneer de herendag zal worden verschoven, dat voor veel 
heren lastig zal zijn omdat zij op dinsdag andere verplichtingen hebben. Een keer gemengd 
spelen is gezellig, maar niet altijd. De opmerking wordt meegenomen. Er is nog niets 
besloten. Rob Nout vraagt naar het besluitvormingsproces. Momenteel vinden er gesprekken 
plaats. Het bestuur bespreekt de input, legt het voor aan de leden en daarna vindt 
besluitvorming plaats. Marian Kleijn is voorzitter van de seniorencommissie en meldt dat er 
ook input aan de leden zal worden gevraagd.  
 
Gevraagd wordt wat de policy is als iemand 9 holes heeft gereserveerd, maar toch meer 
holes speelt. Het is in dat geval verplicht eerst te overleggen met de caddiemaster.  
 
Trudy van den Burg verzoekt om naar het boekingssysteem zelf te kijken. Op zondagavond 
lukt het haar niet om te reserveren, maar krijgt zij op maandag wel meldingen dat zij 
geannuleerd heeft. Er wordt toegezegd dat naar de software zal worden gekeken.  
 
6. Financiën 
De penningmeester heeft twee vragen over de financiën ontvangen. De eerste vraag is hoe 
het bestuur omgaat met een tussentijdse overschrijding van de door de ALV vastgestelde 
begroting. Een van de aanwezigen stelt voor om voor deze vraag advies te vragen aan de 
kascommissie. De penningmeester geeft aan dat een deel van de vraag al wordt beantwoord 
door het gebruiken van een meerjarenbegroting, maar hij zal zeker overleg hebben met 
relevante actoren.   
 
De tweede vraag is wanneer het updaten van het meerjarenplan zal plaatsvinden. Het is een 
normale gang van zaken om een meerjarenplan op te stellen en die jaarlijks updaten. Daarin 
kunnen zaken als verbouwing entree en uitbreiding oefenfaciliteiten meegenomen worden. 
Dat plan wordt in een ALV besproken en op basis daarvan wordt een begroting opgesteld. 
Volgend jaar wil het bestuur een meerjarenplan opstellen. De erfpacht en de financiële 
gevolgen van corona zijn dan duidelijk.  
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Prognose RGC 2021:  
De verwachting is dat in 2021 er een winst zal zijn van € 11.000, terwijl een verlies van 
€ 19.000 was begroot. Dat komt door stijgende inkomsten. Eind 2020 had de club 852 leden. 
Per januari 2021 waren dat 57 leden minder. Maar per 31 augustus 2021 is dat aantal weer 
gestegen naar 900. Dat leidt tot meer inkomsten. In 2020 heeft de club van de BV een 
reductie van het speelrecht ontvangen. Dat is niet van toepassing op 2021, vandaar dat de 
kosten in vergelijking tot het jaar ervoor zijn gestegen.  
 
Begroting RGC 2022:  
De begroting 2022 heeft een positief resultaat van € 7.000. De inkomsten zijn in dat jaar 
€ 919.000. De begroting is gekoppeld aan de contributie, dus aan het aantal leden. De 
verwachte ledenontwikkeling in 2022 is een schatting.  
 
Ledenaantal 
Het aantal leden aan het begin van 2021 was: 358 certificaathouders, 205 zonder certificaat 
en 31 leden met 20-rondenkaart. In de loop van het jaar zijn tot op heden 21 aanmeldingen 
en 16 opzeggingen ontvangen.  
 
Prognose BV Golfbaan 2021: 
De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers. Naar verwachting zal het resultaat in 
2021 een winst zijn van € 99.000. De opbrengsten zijn naar verwachting hoger dan begroot. 
De kosten zullen naar verwachting ook hoger zijn dan begroot. De baan is de afgelopen 
jaren verbeterd, maar dat kost wel geld. Het onderhoud van de bunkers is bij de afschrijving 
geboekt. 
 
Begroting BV Golfbaan 2022:  
De opbrengst in 2022 wordt begroot op € 68.000. De totale opbrengsten in 2022 worden 
begroot op € 1.524.000.  
 
De vergadering wordt gevraagd om goedkeuring van de Begroting 2022 van de RGC/BV.  
De vergadering stemt in met de begroting door het opsteken van de kaartjes. De begroting is 
daarmee vastgesteld en goedgekeurd.  
 
Vaststellen contributie(s) 2022:  
Het bestuur vraagt de vergadering in te stemmen met het gelijk blijven van de contributies in 
2022, waardoor de basiscontributie voor een lidmaatschap € 1.200 blijft en de andere zoals 
eerder genoemd. De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde contributie.  
 
Rob Nout vraagt welke certificaathouders zijn weggegaan. Dat zijn vrijwel allemaal oudere 
leden.  
 
7. Benoeming Bestuursleden  
De heer Rietveld heeft het bestuur in het voorjaar verlaten. De heer Van Schaik heeft sinds 
juni 2021 de taak waargenomen, waarvoor dank. Het bestuur stelt voor mevrouw Hetty 
Verboom te benoemen in de functie van bestuurslid golfsportzaken. De vergadering gaat 
akkoord met de benoeming van Hetty Verboom voor een termijn van drie jaar. 
 
De heer Folkert Wijnstra (voorzitter) is volgens rooster statutair aftredend. Hij dankt het 
bestuur en de manager voor de samenwerking en de leden voor het vertrouwen in de 
afgelopen jaren. De heer Van Schaik blikt terug op de afgelopen 7,5 jaar en dankt hem heel 
hartelijk voor zijn tijd en grote inzet voor de golfclub. Enkele in het oog springende zaken zijn 
de nieuwe lidmaatschapsvormen, het initiatief voor de Fabulous Four, het loodsen van de 
vereniging door de Coronacrisis en de gedegen aanpak om de erfpacht te verlagen.  
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Het bestuur stelt voor de heer Hans Krul te benoemen in de functie van voorzitter voor een 
termijn van drie jaar. De nieuwe voorzitter stelt zichzelf voor. De vergadering gaat akkoord 
met de benoeming voor een termijn van drie jaar. De nieuwe voorzitter zit de vergadering 
verder voor.  
 
8. Benoeming Kascommissie en Commissie van Beroep RGC  
De Kascommissie wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering benoemd.  
Het bestuur stelt voor de heren Roel Jense, Bert Wolting en Hans Versteegen te 
herbenoemen. De vergadering gaat akkoord met de herbenoemingen voor een jaar.  
 
De Commissie van Beroep wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering benoemd.  
Het bestuur stelt voor mevrouw Leanne van den Hoek en de heren Roel Jense en 
Alex Blomaard te herbenoemen. De vergadering gaat akkoord met de herbenoemingen voor 
een jaar.  
 
9. Benoeming Vertrouwenspersoon  
Mevrouw Verboom treedt vanwege haar toetreding tot het bestuur terug als 
vertrouwenscontactpersoon. Het bestuur stelt voor de heer Fred Hoogerbrug te benoemen 
als haar opvolger. De vergadering gaat akkoord met de benoeming voor een jaar.  
 
10. Benoeming Ereleden/Leden van verdienste  
Het bestuur stelt voor de heer Folkert Wijnstra te benoemen tot Lid van verdienste. 
De heer Wijnstra is ruim zeven jaar voorzitter geweest. Nog niet eerder was iemand zo lang 
voorzitter van de vereniging. Daarnaast heeft hij heeft zich ingezet voor modernisering van 
de ledenstructuur. Ook is hij een groot netwerker gebleken met omliggende banen en de 
NGF. Dat is van groot belang voor de vereniging geweest. De vergadering gaat akkoord met 
de benoeming als Lid van Verdienste. De heer Wijnstra aanvaardt de benoeming, zoals dat 
volgens de statuten behoort. Een applaus volgt. Als blijk van waardering wordt een cadeau 
overhandigd.  
 
14. Rondvraag 
Hans van der Klaauw heeft over het huishoudelijk reglement vragen gesteld aan het 
secretariaat. Hij zou graag meedenken hoe zaken anders geregeld kunnen worden. De 
voorzitter bespreekt de suggesties graag. 
 
Dan Iverus vraagt hoeveel mensen vandaag aanwezig zijn. Het is teleurstellend dat van de 
900 leden, slechts zo’n kleine groep aanwezig is. Vandaag zijn ongeveer 60 leden aanwezig. 
 
Katja van der Klaauw verzoekt om na te denken over de rookvrije generatie. Het zou goed 
zijn als RGC als sportvereniging zich daarvoor inzet. Het bestuur zal het verzoek meenemen 
en in juni met een voorstel komen. 
 
Tineke van den Hoek heeft een vraag over de ledendagen. De vraag is of leden, die niet 
gevaccineerd zijn mee mogen doen en of die persoon dan boven in het clubgebouw mag 
afrekenen. Bob Knaap legt uit dat het volgens de coronaregels is toegestaan, dat mensen 
naar boven gaan om te pinnen.  
 
Jack Baldewsingh stelt voor om twee lussen te maken: de eerste 9 holes en de tweede 
9 holes. Bob Knaap vertelt dat daarover al nagedacht wordt. 
 
15. Sluiting 
De voorzitter sluit om 23.00 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


